
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 785
Vil ministeren redegøre for udviklingen i regularitet, punktlighed og antal fejl på signal-
systemet siden april 2021 på Thybanen (Thisted-Struer), hvor udrulningen af ERTMS 
var færdig? Og vil ministeren oplyse, hvornår der forventes flere tog på skinnerne, jf. 
Banedanmarks pressemeddelelse fra april 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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